
 

Zápis z jednání Komise Smart City 
 

 
Datum: 22.11. 2023 

 

 

Účast: Aleš Barášek, Mgr. Pavel Špeta, MBA, Bc. Martina Fúsiková, Robert Edelmann, 

Mgr. Marek Školoud, Ing. Libor Hlaváč, Pavel Boháč 

  (komise je usnášeníschopná, přítomno 7 členů z 9 členů) 

 

 

Omluven: Tomáš Podlena  

 

Nepřítomen: Tomáš Dvořáček 

 

Hosté: PhDr. Marie Pilíková – Odbor řízení projektů a dotací 

            Bc. Vladimír Karpíšek – 1. místostarosta města Příbram 

             

  

Koordinátor: Mgr. Petra Pazderková 

 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání 

3. Formálního postup prosazení „bezpečných přechodů“  

4. Diskuze 

5. Závěr 

 

 

ad 1) Zahájení předsedy komise 

Předseda komise pan Aleš Barášek přivítal všechny členy komise a přítomné hosty. 

 

 

ad 2) Schválení programu    - hlasováno pro: 7 

                                                               proti: 0  

                                                        zdržel se: 0 

 

 

ad 3) Formální postup prosazení projektu „bezpečných přechodů“  

Na předchozích jednáních komise diskutovala projekt „bezpečný přechod“, vzhledem k příslibu peněz 

do rozpočtu v roce 2024, začala komise pracovat na formálním postupu uvedení tohoto projektu 

k životu. Cílem je vybudování modelového řešení přechodu tak, aby bylo možné toto řešení následně 

aplikovat na další místa v Příbrami.  

 

Komise společně vydefinovala obecné vlastnosti projektu:  

- Možnost nasadit v místech, kde není „chytré“ osvětlení (viz. etapy, udržitelnost atd.) 
- Splnění požadavků „homologace“ a splnění všech parametrů pro kolaudaci 
- Statistika – na jakých přechodech docházelo k nehodám a proč?  

o informace má dopravní inspektorát 
- projekt musí být proveditelný – ufinancovatelný 
- ideální je nasadit centrální řízení s možností využití AI 

o sběr dat (počet projetých aut, počet chodců, atd.) 



- pro případný dotační titul je indikátorem měřitelnost – mělo by tedy být měřitelné, že nové 
řešení funguje 

- nutné zapojení dopravní komise, Městská policie, PČR 
- dodavatelská firma musí být schopna vyřešit všechny části dodávky – musí mít licenci a 

patřičná oprávnění – homologaci  
- Problematické přechody 

o ZUNZ stará vrátnice 
o U Pletánků 
o Brodská u Alberta (možná budou řešením semafory...?) 
o Školní (dole) 
o U Plaveckého bazénu (kulturáku) 

- Konektivita pro chytré přechody by měla být dle předchozí dohody Komise realizována 
pomocí 5G mobilní sítě 

 
 

ad 4) Diskuze 

V rámci diskuze, bylo otevřeno téma projektového vedení. Vzhledem k tomu, že Komise nemůže 

úkolovat a rozhodovat, bude nutné propojení na příslušný odbor města, který si následně celý projekt 

po schválení RM převezme a úspěšně dotáhne. V neposlední řadě byla diskutována možnost 

poskytnutí dotace – dle slov PhDr. Marie Pilíkové bohužel v současné době neexistuje žádný dotační 

titul, který by se na projekt dal použít. 

 

Druhým tématem byla intenzita světelného toku na již zrekonstruovaných přechodech – požádat TS, 

aby přechody, které jsou již nyní osazeny novým osvětlením měly intenzivnější světelný tok – některé 

přechody jsou nyní méně osvětlené, než před výměnou 

 

 

ad 5) Závěr  

Další jednání komise je naplánované na středu 13.12.2023 od 18:00 

 

 

 

Datum: 22.11.2023 

Zapsal/a/: Robert Edelmann 

Podpis: Edelmann v. r. 

 

Předseda komise: Aleš Barášek 

Podpis: Barášek v. r. 

 

Příloha: Listina přítomných (prezenční listina s podpisy je uložena u koordinátora) 

 


